



Driving Directions

Beijing Riviera Campus

1 Xiang Jiang Bei Lu, Jingmi Lu Chao Yang District
Beijing 100103 PRC
Main Reception Tel: 86-10-8450-7676

香江花园校区

北京市顺义区京密路香江北路1号香江花园
邮编：100103
电话：86-10-8450-7676



From the Airport Expressway

1. Take the Airport Expressway and take Exit 4, Beigao.
2. After the toll booth take the right fork and head straight onto Jingmi Lu.
3. At the second set of traffic lights turn left onto Xiang Jiang Bei Lu.
4. Take the first left (just past the petrol station).
5. If you want to go to the Little Riviera building, turn right at the bridge and you will see Little Riviera on your right.
6. If you want to go to the Riviera Main Campus, keep going straight through the roundabout. The Riviera Main Campus is on the left at the end of the road.

1. 从城区走机场高速路，在第四个出口北皋出来
2. 经过收费站后，走右侧的岔路进入京密路
3. 经过第二个红路灯后左转进入香江北路
4. 第一个路口左转（路过加油站）
5. 如想到达小香江校区，过石桥右转小香江校区在您右侧
6. 如想达到大香江校区，继续绕环岛直行可见大香江校在路的尽头。